

东瀛北陆

精选

7D
6N

JAPAN HOKURIKU DELIGHT

甲府 | 白川乡 | 高山 | 京都 | 大阪
KOFU | SHIRAKAWA-GO | TAKAYAMA | KYOTO | OSAKA





登美之丘酒庄
Tomino Oka Winery

第1天 吉隆坡 ✕ 日本

于吉隆坡国际机场集合办理登记手续，然后乘搭班机飞往日本。
☑ 抵达羽田机场后，转运至机场酒店休息。

第2天 东京 - 125公里 - 甲府 - 100公里 - 松本

☑ 甲府摘水果乐：体验现摘现吃当地新鲜水果。（视水果季节）
☑ Suntory 登美之丘酒庄位于山梨县甲斐市。日照时间长，全天温差大，低雨量加上其得天独厚的地理位置，水，湿度都是酿酒厂最佳选择。从葡萄栽培到装瓶等过程都由自家酒庄完成。导游安排我们参观其葡萄园，酒窖等。最后还有品酒体验，品酒区的葡萄酒是100%使用登美之丘种植的葡萄酿造。您也可以购买一瓶作为纪念品。

第3天 松本 - 55公里 - 深飞驒 - 84公里 - 白川乡

☑ 新穗高双层缆车：日本第一个，也是唯一的双层登山缆车。登山后您可以欣赏日本中央山脉雪山之美景，体验漫步迷宫般的雪走廊。（视天气状况）
☑ 白川乡合掌村：四面环山，水田纵横，其独特之处是依然保留日本传统乡村的建筑“合掌造”，以茅草建成的人字形木屋顶，全村百多栋房屋，完全用人手建造，不需一根柳钉。独特的建筑风格，让合掌村在1995年被列为世界文化遗产。村庄夏天绿油油的水田交错；秋天金枫相互辉映；冬天雪地山丘连成一线，一副如诗如画，清新脱俗的田园景色，感受百年人文风情，因此逐渐闻名世界。
☑ 相逢桥：这座吊桥设计非常独特，连接停车场与日本“童话村”合掌村落。从吊桥可以瞭望合掌村美景与清晰河川。

第4天 高山 - 70公里 - 郡上 - 85公里 - 名古屋

☑ 飞驒高山古街：朴素的老街两旁尽是日本江户时代风味的街屋宅第，屋檐下的清晰小水道更加点缀这个历史文化街区。
☑ 郡上八幡：保留着日本独特传统的旧街道，漫步中感受古色古香的和式气息。
☑ 食品模型制作工坊：日本最早期制作漂亮的食品模型，都源自于郡上八幡。让我们体验制作这些食品样本，如：生菜，天妇罗，或其它。
☑ JR中央塔楼：名古屋车站中最高建筑物，现在成为名古屋的最新地标，综合酒店，商务办公楼，购物商城，餐厅等等。

第5天 名古屋 - 200公里 - 京都 - 55公里 - 大阪

☑ 岚山：京都著名风景区，有“京都第一名胜”之称。

☑ 嵯峨野竹林步道：走在高耸的竹林小道，禅意十足，让您舒缓身心。
☑ 心斋桥：大阪最繁华的商业街。最著名的百货商店街，流行时尚街，风味小食物餐厅街，还有顿道掘都集中在这里。

第6天 自由行

☑ 今天一整天都属于你的，或您可选择自由购物的乐趣。
☑ 关西林谷综合购物广场：这里拥有250家日本国内外时下最流行，最值得选购的品牌。来一波最后的血拼。
今天，我们将乘搭当日班机返回家园。

第7天 关西机场 ✕ 吉隆坡

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



摘水果乐
Fruit Picking



食品样本制作
Food Replica Workshop

DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ HANEDA AIRPORT

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure flight to Japan.

☑ Transfer to hotel for rest after arrival Haneda airport.

DAY 2 TOKYO - 125km - KOFU - 100km - MATSUMOTO

☑ Enjoy **Kofu Fruit Picking Activities** in a local fruit farm.
(Subject to fruits seasonality)

☑ **Suntory Tomino Oka Winery** located in the city of Kai in Yamanashi Shizuoka. The geography of the area, water and humidity are the best for winery. Long hours of sun, little rain, and high differences in temperatures throughout the day. From grape cultivation to bottling, Suntory Tomino Oka Winery takes part in every step of the wine process. There is a tour such as the grape field tour, wine cellar tour and wine tasting tour will be provided. The wines at the wine tasting section are 100% made from the grapes at Tomino Oka Winery. You can purchase a bottle as a souvenir too.

DAY 3 MATSUMOTO - 55km - OKUHIDA - 84km - SHIRAKAWAGO

☑ **Shin-Hotaka Ropeway**: Immerse in the panoramic view of the Northern Alps, while experience Japan's first ever double decker gondola ropeway. In winter, stroll through a high "Snow corridor". (Subject to weather conditions)

☑ **Shirakawa-go Gassho Village**: Registered as a UNESCO World Heritage Site in 1995, the village is famous for its thatched "Gassho Zukuri" roof or known as "Hand in prayer" style. It is characterized by steeply slanting roof resembling two hands joined like a prayer. You will find different picturesque and landscape throughout the year with different season.

☑ **Deai Bridge**: A suspension bridge connecting to Shirakawa-go Gassho Villages.

DAY 4 TAKAYAMA - 70km - GUJO - 85km - NAGOYA

☑ **Hida Takayama Old Streets** are lined with beautiful, preserved Edo-style townhouse with small watercourse. A pleasant glimpse into the history and culture of this old town.

☑ **Gujo- Hachiman**: A chirring 17th century historic town with well-preserved traditional townscape of historic town with original waterways.

☑ **Food Replica Workshop**: Gujo Hachiman, the original of Japan's food samples craft, experience yourself in the making of food replicas such as lettuce, tempura, or others.

☑ **JR Central Towers**: Rise elegantly above Nagoya Station, this city landmark is the largest shopping district in Chubu.

DAY 5 NAGOYA - 200km - KYOTO - 55km - OSAKA

☑ **Arashiyama**: A popular sightseeing and a "Must visit" spot in Kyoto.

☑ **Sagano Bamboo Grove**: Stroll through the natural scenery and enjoy its fresh air.

☑ **Shinsaibashi**: Shop at Osaka's busiest and largest shopping area, department store, fashion street, local snacks and **Dotonbori** are all here.

DAY 6 FREE & EASY

☑ Free & leisure until we transferred to Kansai International Airport.

☑ **Ringu Premium Outlets**: 250 outlets stores located in Ringu Town across the water to Kansai International Airport. With a resort atmosphere centre includes a wide range of well-known foreign brands.

Proceed to airport for your flight back home.

DAY 7 KANSAI AIRPORT ✕ KUALA LUMPUR

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.



嵐山竹林
Arashiyama Bamboo Grove



新穂高双层缆车
Shin-Hotaka Ropeway



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	住宿 Accommodation
1	-	-	机上用餐 Meal on Board	日航羽田商务酒店或同等级 JAL City Haneda or Similar
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	特色料理 Japanese Cuisine	迎宾聚餐 Welcome Dinner	松本亚比克商务酒店或同等级 Alpico Hotel Plaza Matsumoto or Similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式套餐 Japanese Set	酒店日式套餐 Hotel Japanese Set	飞驒广场酒店或同等级 Hida Plaza Hotel or Similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式猪扒 Japanese Pork Cutlet	日式烧烤 Japanese Bbq	四日市科伏德酒店或同等级 Comfort Hotel Yokaichi or Similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	京都料理 Kyoto Cuisine	日式拉面 Japanese Ramen	关西华盛顿酒店或同等级 Kansai Washington Hotel or Similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	自理 Own Arrangement	自理 Own Arrangement	关西华盛顿酒店或同等级 Kansai Washington Hotel or Similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meals on Board	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

行程亮点

体验	季节性摘水果乐 甲府酒庄品酒 食品制作DIY
景点	白川乡-合掌村 飞驒高山古街 京都岚山竹林
商圈	JR中央塔楼 心斋桥 林谷综合购物中心
品尝	精心安排欢送宴 + 畅饮各式饮料 日式烧烤 日式拉面

TOUR HIGHLIGHTS

EXPERIENCE	Seasonal Fruit Picking Winery & Wine Tasting Food Replica Workshop
ATTRACTIONS	Shirakawa-go Gassho Village Hida Takayama Old Street Kyoto Arashiyama Bamboo Grove
LEISURE	JR Centra Towers Shinsaibashi Ringu Premium Outlets
GOURMET	Welcome Dinner with free flow drinks Japanese Bbq Japanese Ramen

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
- 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
- 每位参与SUNRISE团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况（例如：交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等），因而引发额外支出的问题，SUNRISE一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款，请参阅单据背页或浏览
- 以上图片仅供参考，请以实物为准。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
- All pictures shown are for illustration purpose only.

日本团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。若有需要，将提供简单的英语翻译。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。

Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- Triple Room - Third-person shall be based on a rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

Tentative Flight Details - Subject to Change

--

For Agent Use Only:

--

Updated Date: **MAY 2023**